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Betreft: Antwoordbrief schriftelijke vragen VVD over raadsinformatiebrief inkoopstrategie 
doelgroepenvervoer 

Geachte raadsleden, 
  
INLEIDING  
Op 11 april 2023 heeft u raadsvragen gesteld in het kader van het doelgroepenvervoer. In deze brief 
geven wij antwoord op uw vragen.  
  
1. Kan de wethouder een update geven over de voortgang van het proces? Wat is er sinds december 

2022 gebeurd? Kunt u dit toelichten voor zowel het routegebonden vervoer als het vraagafhankelijk 
vervoer? 

 
Na vaststelling van het inkoopkader heeft de aanbesteding voor het routevervoer en de inkoop voor 
het vraagafhankelijk vervoer plaatsgevonden. Voor beide vervoerssoorten is het traject voltooid. De 
definitieve gunning voor het routevervoer is 6 april 2023 verstuurd en de opdrachtbevestiging voor 
het vraagafhankelijk vervoer op 28 maart 2023. De komende periode gaan wij aan de slag met de 
implementatie die tot 1 augustus 2023 zal duren. 
 

2. Wanneer verwacht de wethouder dat de aanbestedingsprocedure voltooid zal zijn? 
 

Zie het antwoord op vraag 1. 
 
3. Is er al inzicht in de financiële consequenties; blijft de nieuwe aanbesteding binnen de huidige 

begrotingskaders? 
 

Kortgeleden zijn de tarieven voor het taxivervoer bekendgemaakt. Op dit moment zijn we bezig met 
het in beeld brengen van de indicatiestelling voor het nieuwe schooljaar. Wanneer dit proces 
voltooid is weten we meer over de kosten binnen het nieuwe contract vanaf augustus. In de tweede 
tussenrapportage zullen wij hierop terugkomen.  

    



 

 

 

4. Wat is de invloed van de ontvlechting van de BAR-organisatie op het aanbestedingstraject? 

De invloed van het ontvlechtingstraject is minimaal en daarmee niet gewijzigd ten opzichte van wat 
het college hier eerder over heeft gecommuniceerd: de drie gemeenten doorlopen gezamenlijk het 
aanbestedingstraject, maar sluiten afzonderlijk een contract met de gegunde vervoerders. 

  

 Met vriendelijke groet, 

het college van de gemeente Albrandswaard, 

de secretaris a.i., de burgemeester, 

  
Vincent Florijn drs. Jolanda de Witte 

 
 


